
 

 

 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma,  Ivon van Wijngaarden, Marjon 

Huls(secretaris), Erik van de Voort (voorzitter), Padmini Kanhai, Ingrid de Vries 

(penningmeester), Jos de Vries, Hans Eimers  

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator), Melanie Gitz (projectleidster betere 

buurten), Anne Wijers (projectleidster warmte Transitie)  

Wijkbewoners: Hans Willems, Warner Knijff, Marcel van Montfoort, Riekie Tetterode 

1. Opening en vaststellen van de agenda. (10 min)                                                                                                                                                                                                                                                

Erik van de Voort opent de vergadering  en heet iedereen welkom.                                                                                                                                                                                                                                                             

b.  Afmeldingen met kennisgeving: Nadia ABouzia (movactor),   Audrey Story. 

Afwezig zonder kennisgeving:                                                                                   

 
2. Mededelingen.     Ingrid de Vries vertelt dat ze de dag van de Vaart een mail heeft gestuurd met het 

bericht dat we een bijdrage leveren en daar op heeft ze niets meer gehoord.  Ook heeft ze de 
organisatie voor de kleedjesmarkt gemaild dat we een bijdrage leveren via de mail maar ook daarop 
geen reactie terug gehad. 
 

3. Verslag vergadering WNW 15 februari 2024                                                                                                                         
a. vaststelling verslag 15 februari 2024                                                                                                                              
Er waren geen op en of aanmerkingen op het verslag. Notulist wordt bedankt.                                                                   
b. actie punten.                                                                                                                                                                               
Er stonden geen actiepunten in de notulen.  
    

4. Stand van zaken van de  warmte transitie gebouwendriften door Anne Wijers ( projectleidster)                  
a. beschrijving Proces Gebouwendriften aardgas vrij Anne Wijers brengt ons op de hoogte hoe het 
nu staat met de warmte transitie in de gebouwendriften. Er is een onderzoek geweest door een 
onderzoeksbureau  samen met bewoners uit de buurt, belangrijkste is zowel voor de huurders als 
voor de eigenaren wat gaat dit kosten  want het moet wel haal- en betaalbaar zijn, dat geldt dan ook 
voor de gehele gemeente. ACN stelt maximum prijzen vast en Eneco zit er onder ,maar er zijn veel 
klachten over Eneco daar zij een monopolie positie hebben qua warmte.                                                                                                                               
Jos de Vries merkt op dat Eneco transparant moet zijn over de kosten advies  is dan ook dat de 
gemeente moet gaan onderhandelen met Eneco over de kosten. Nadeel van stads verwarming is dat 
het niet aardgasvrij is en als je het gaat verduurzamen wordt het alleen maar duurzamer  maar niet  
goedkoper. Eneco is wel opzoek naar verduurzamen bronnen dit is vast gelegd in een overeenkomst. 
De eigenaren moeten de aansluitkosten op stadsverwarming zelf betalen ( €6000,00) voor de 
huurders betaald de woningbouwvereniging en geen huurverhoging. Met de info van nu gaat college 
aan de slag zodra alles bekend is krijgt Jos de Vries alles toegestuurd en de buurt wordt op de hoogte 
gehouden.  De gemeente gaat kijken voor collectieve oplossing voor  de huiseigenaren en dat willen 
ze dan voor de gehele gemeente.                                                                                                                                                
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b. samenvatting  argumenten  en c. samenvatting stemmen                                                                                      
zijn meegestuurd met de uitnodiging voor deze vergadering.                                                                
  

Stand van zaken Betere buurten/gebouwenbuurt door Melanie Gidz. (20min)                                                           

Gaat kijken hoe ze een aantal zaken naar voren kan halen en gaat leuke dingen organiseren. Ook 

houdt ze inde gaten dat er niet onnodig de wegen open en dicht gegooid wordt ze wil precies weten 

van hoe en wat. Bij Vragen kunnen we ze stellen aan Melanie Gitz. Ze verwacht voor de zomer meer 

duidelijkheid te kunnen geven maar we moeten er haar niet op vastpinnen.                                                                                                                                         

a. Inbreng Gemeente Ron Belonje                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Ron Belonje vertelt dat er is begonnen met pleintje Donkere- en Lichtegaarde . In de 

gebouwendriften zijn ze ook bezig met kunst project samen met bewoners en Carin Sleurink.  Er 

komt binnenkort en facature voor nieuwe wijkagenten daar Wietse Hamming en Janien Haars  

uitgaat. Wim Verhaak , voorzitter van de Stichting Hartslag Nieuwegein, heeft 5 nieuwe kasten 

binnen gekregen. De AED’s waren er al dus er kunnen weer AED’s geplaatst worden op plekken waar 

de dekking niet toereikend is v.w.b. de nieuwe normen. Er is een offerte aangevraagd voor 4 oefen 

AED’s, 4 oefenpoppen met 200 mondbeschermers. Zodra deze binnen zijn kan er gestart worden met 

de opleidingen. Basis wordt de Van Baarenhove, op de Vuurscheschans. Er wordt dan gestart met het 
opleiden van de wijkcoördinatoren en daarna is de wijk Batau aan de beurt.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

5. Inbreng punten wijkagent/boa.                                                                                                                                                     
De wijkagenten zijn er niet en ook de wijkboa’s zijn niet aanwezig dus dit punt vervalt.  
 

6. Nieuwe WNW datums plannen.                                                                                                                                                         
De donderdagavonden komt de wijkwethouder Marieke  Schouten niet goed uit i.v.m. andere 
vergaderingen. Dus heeft ze gevraagd of we de dagen kunnen verzetten. Ze heeft aan Erik van de 
Voort door gegeven dat woensdagavond haar beter uitkwam. Als het qua ruimte het ook uitkomt in 
de Partner dan gaan we naar de woensdagavonden voor de vergadering.                                                         
Actie Marion Huls neemt contact op met de Partner of we op de woensdagavonden terecht kunnen. 
Dan wordt de eerste vergadering op woensdag 24 april a.s. Maar Marion Huls mailt ons dat nog toe. 

 

7. Stand van zake baskets.                                                                                                                                                                        
Erik van de Voort verteld dat dit allemaal loopt en dat alles is geregeld.   Hans Willems merkt op dat 
de basket goed zijn maar dat er geen insecten er op afkomen hij denkt dat de bloemen steriel zijn 
behandelt zijn en dat draagt niet bij aan biodiversiteit.  Zou graag zien dat er meer bloemen komen 
waar de insecten op afkomen.  

 

8. Uitslag enquête.                                                                                                                                                                        
Blijkt niet meegestuurd te zijn bij de uitnodiging dus wordt niet behandelt.   

 

9.  Toelichting financiën door Ingrid de Vries( penningmeester)                                                                                                 
We geven te weinig uit vandaar ook de mails naar de dag van de Vaart en kleedjes markt.                             
Officieel zijn we nu een stichting. Ingrid de Vries gaat  nu alles bij de KvK in orde maken.  

 

10. Ontwikkeling rond de website door Karel Riemersma.                                                                                           
Karel Riemersma  verteld dat hij Huisstijl gevraagd heeft wat de kosten zijn als we de hosting van de 
website zelf betalen. Als wij als enige WNW doorgaan met hun dan worden de kosten: € 240,00  per 
jaar. Als hij nog meerdere wijken mee krijgt dan wordt het gedeeld door de aantal wijken. 
Onderhoud: 12 x € 70 ,00 is dan € 840,00. Maar Henry gaf meteen aan dat over dit bedrag te 
onderhandelt valt. Overstappen naar een andere hosting kost Karel Riemersma veel werk want dan 
moeten alle verslagen en wijkkranten worden overgezet en dan zit je gelijk aan je maximum.  Het 



 

 

domein:  https://www.batau-zuid.n is nog vrij.    Hij mag het domein naam gewoonaanvragen en de 
rekening door sturen naar Ingrid de Vries. 

 

11.  Opening Muntplein door Riekie Tetterode.                                                                                                   
Riekie Tetterode verteld dat ze een flyer heeft en die stuurt ze door naar Marjon Huls  zodat zij die 
rond kan sturen naar alle leden WNW en Karel Riemersma zodat het op de website en facebook 
geplaatst kan worden. Muntpleinfestival is op zaterdag 20 april en dan is er een soort markt waar 
eten en drinken gekocht kan worden  en nog andere festiviteiten.  Het blijkt dat Muntplein 40 jaar 
geleden is gebouwd of men begon op die datum met het bouwen van Muntplein.De opening is om 
13.00 uur maar we kunnen v.a. 12 uur tot 16.00 uur terecht. WnW Batau-noord staat ook op de 
markt zou leuk zijn als Batau-Zuid er ook staat   Marjon Huls meldt zich al aan om de kraam te 
bemannen, Ron Belonje is dan ook aanwezig. Dus kraam is gereserveerd en dat kon gelijk bij Riekie 
Tetterode. Ze heeft geld gekregen voor opening Muntplein maar ze vraagt of ze dit mag gebruiken 
voor Koningsdag en Bevrijdingsdag dit wordt goedgekeurd.                                                                                          

 
12.  Op zoek naar Buurtvertegenwoordigers door Erik van de Voort.                                                                                                              

Erik van de Voort zou graag zien dat er uit of in iedere buurt een vertegenwoordiger is van uit het 
Wijknetwerk                                                                                                                                                                                  
Hans Eimers meld zich aan voor de Edelestenen wijk en voor de kruidenbuurt meld zich                                  
Karel Riemersma zich aan. 

 

13.Onderwerpen die de bewoners aan de orde willen stellen.                                                                                                              
Hans Willems verteld dat er op de speelplaatsen en in de plantsoenen geen pesticide meer gebruikt 
mogen worden  Want er zijn haast geen insecten meer  te vinden. Gemeente gebruikt geen pesticide 
meer.   Maar nu blijkt dat de vlooienbanden van de honden of katten toch pesticide op te zitten en 
dat ze het via hun huid binnen krijgen en daar zij overal poepen komt er toch pesticide in de grond 
terecht. Dat zou beter opgeruimd moeten worden. Maar sommige hondenbezitters  doen dat niet. 
Geadviseerd wordt om in te spreken bij de gemeente.  Ron Belonje   merkt op of het een idee is om 
de stadsecoloog eens uit te nodigen, dat wordt geregeld.                                                              
Ivon van Wijngaarde heeft een vraag over de geluidskaart die ooit eens gepresenteerd is op de 
vergadering van het WNW door Peter van de Wal. Ze kan die vinden op de website van de gemeente. 
 
15.Trekking van prijswinnaars puzzelactie.                                                                                                                  
Karel Riemersma heeft 103 reacties binnen gekregen van de puzzelactie. De oplossingen worden in 
een krat gegooid en Hans Eimers doet de trekking met afgewend gezicht. 
1. Audrey Story Disselsjeesdrift 1   
2 Van den Berg Elandweide 79 
Beiden krijgen bericht dat ze op zaterdag 20 april aanwezig moeten zijn op het Muntplein. Ook 
Angelique Schenk krijgt te horen wie er gewonnen heeft van de puzzel Batau-Zuid. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.batau-zuid.n/

